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尹商求榮選為 2026-27 年度國際扶輪社長 

韓國首爾 Sae Hanyang扶輪社的尹商求 Sangkoo Yun已由社長
提名委員會選為 2026-27年度國際扶輪社長。如果沒有其他候
選人挑戰他，他將於 9月 15日正式被宣佈為社長提名人。 

尹商求在美國雪城大學建築學院獲得學士與碩士學位，並在蘇
格蘭愛丁堡大學獲得榮譽博士學位。他是設計及銷售建築材料
的 Dongsuh Corp.的創始人兼執行長，也是從事房地產和金融投
資業務的 Youngan Corp.的總裁。他參與許多民間組織，並對文
化遺產的保護特別感興趣。 

尹商求自 1987年起成為扶輪社員，當時他是 Sae Hanyang扶輪
社的創社社員，他曾擔任國際扶輪的理事、保管委員、委員會
委員及主委，以及國際扶輪學習引導人。他曾任韓國扶輪社員
發起的「保持蒙古綠化計畫」專案的共同主委達八年。他曾任
職於國際扶輪多個委員會，包括理事會行政管理委員會(2013-15
年，2014-15年度副主委)、國際講習會委員會(2020-21年度，
副主委)及現在就根除小兒麻痺歷史倒數運動委員會(2023 -27
年，區域副主委)。他還曾擔任扶輪基金會執行委員會(2019-22
年，2020-21年度主委)及計劃委員會(2019-22 年，2020-22年
主委)。 

尹商求於 2021-22年度度榮獲扶輪基金會特優服務獎。他榮獲
英國女王伊莉莎白二世任命為大英帝國最優秀勳章官佐、蒙古
總統授予的友誼勳章，並因傑出服務而獲得韓國總統及總理表彰。他是韓國陸軍退伍軍人，也
是安東長老教會的榮休長老。 

尹商求與夫人 Eunsun 是扶輪基金會的永久基金捐獻人、巨額捐獻人，也是阿奇科藍夫會、保
羅哈里斯會及遺贈會的會員。他們育有兩個孩子。 

如欲要了解有關尹商求的更多訊息，請閱讀他的面談及願景聲明，其中概述了他為扶輪訂定的
目標。 

國際扶輪 2026-27年度社長提名委員會委員包括： 

澳大利亞維多利亞省Wendouree Breakfast扶輪社的 Jessie H. Harman (主委) ; 義大利 Ragusa
扶輪社的 Francesco Arezzo (秘書) ; 丹麥 Aarup扶輪社的 Per Høyen ; 開曼群島 Grand Cayman
扶輪社的 Jeremy Hurst ; 荷蘭 Purmerend扶輪社的 Jan Lucas Ket ; 瑞士 Aarau扶輪社的 Urs 
Klemm ; 迦納 Accra扶輪社的 Sam Okudzeto ; 印度 Maharashtra邦 Borivli扶輪社的 Bharat S. 
Pandya ; 美國麻州 Amesbury扶輪社的 Julia D. Phelps ; 巴西聖保羅省 São Paulo-Sul扶輪社的
José Alfredo Pretoni ; 加拿大卑斯省 Langley Central 扶輪社的 Dean Rohrs; 美國阿拉巴馬州
Decatur扶輪社的 Kenneth Schuppert ; 美國加州 Anaheim扶輪社的 Johrita Solari ; 日本東京
Tokyo-West扶輪社的辰野克彥; 菲律賓馬凱蒂市 Makati West扶輪社的 Guiller E. Tumangan ; 印
度 Jharkhand邦 Dhanbad扶輪社的 Kamal Sanghvi ; 韓國大邱 Daegu West扶輪社的 Chang-
Gon Yim。 
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Sangkoo Yun is selected to be 2026-27 Rotary 
International president 
 

By Etelka Lehoczky 

Sangkoo Yun, of the Rotary Club of Sae Hanyang, Seoul, Korea, is 
the selection of the nominating committee to become Rotary 
International’s president for 2026-27. He will be officially declared 
the president-nominee on 15 September if no other candidates 
challenge him. 

Yun received his bachelor’s and master’s degrees from the 
Syracuse University School of Architecture in the U.S. and an 
honorary doctoral degree from The University of Edinburgh, 
Scotland. He is the founder and CEO of Dongsuh Corp., which 
engineers and markets architectural materials, and the president 
of Youngan Corp., which operates in real estate and financial 
investment. He is involved in many civic organizations and has a 
special interest in the preservation of cultural heritage. 

A Rotary member since 1987, when he was a charter member of 
the Rotary Club of Sae Hanyang, Yun has served Rotary 
International as a director, trustee, committee member and chair, 
and RI learning facilitator. He served for eight years as co-chair of 
the Keep Mongolia Green Project, by Korean members of Rotary. 
His RI committee roles include the Board Administration 
Committee (2013-15, vice chair 2014-15), the International 
Assembly Committee (vice chair, 2020-21), and the End Polio Now Countdown to History 
Campaign Committee (regional vice chair, 2023-27). He also served on The Rotary Foundation’s 
Executive Committee (2019-22, chair 2020-21) and Programs Committee (2019-22, chair 2020-
22). 

Yun received The Rotary Foundation’s Distinguished Service Award in 2021-22. He was appointed 
an Officer of the Most Excellent Order of the British Empire by Queen Elizabeth II, awarded the 
Friendship Medal by the president of Mongolia, and recognized for distinguished services by the 
president and prime minister of Korea. He is a veteran of the Republic of Korea Army and an 
emeritus elder at Andong Presbyterian Church. 

Yun and his spouse, Eunsun, are Rotary Foundation Benefactors, Major Donors, and members of 
the Arch Klumph Society, the Paul Harris Society, and the Bequest Society. They have two 
children. 

To learn more about Yun, read his interview and vision statement, which outline his goals for 
Rotary. 

The members of the Nominating Committee for the 2026-27 President of Rotary International are: 

Jessie H. Harman (chair), Rotary Club of Wendouree Breakfast, Victoria, Australia; Francesco 
Arezzo (secretary), Rotary Club of Ragusa, Italy; Per Høyen, Rotary Club of Aarup, Denmark; 
Jeremy Hurst, Rotary Club of Grand Cayman, Cayman Islands; Jan Lucas Ket, Rotary Club of 
Purmerend, Netherlands; Urs Klemm, Rotary Club of Aarau, Switzerland; Sam Okudzeto, Rotary 
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Club of Accra, Ghana; Bharat S. Pandya, Rotary Club of Borivli, Maharashtra, India; Julia D. 
Phelps, Rotary Club of Amesbury, Massachusetts, USA; José Alfredo Pretoni, Rotary Club of São 
Paulo-Sul, São Paulo, Brazil; Dean Rohrs, Rotary Club of Langley Central, British Columbia, 
Canada; Kenneth Schuppert, Rotary Club of Decatur, Alabama, USA; Johrita Solari, Rotary Club of 
Anaheim, California, USA; Katsuhiko Tatsuno, Rotary Club of Tokyo-West, Tokyo, Japan; Guiller E. 
Tumangan, Rotary Club of Makati West, Makati City, Philippines; Kamal Sanghvi, Rotary Club of 
Dhanbad, Jharkhand, India; Chang-Gon Yim, Rotary Club of Daegu West, Daegu, Korea 

— 5 August 2024 

 


